参赛报名表
	渭南市临渭区银色浪漫设计大赛

	选择赛道
	· 赛道一: 适老空间设计改造
☑赛道二: 老年银发产品设计
· 赛道三: 老年运营IP 招募

	作品名称
	家用医疗便携式冰箱-老年糖尿病患者专用

	团队负责人
	姓名
	联系电话
	邮箱
	单位/学校

	
	杨敬豪
	17766777820
	1141561482@qq.com
	成都中康大成环保科技有限公司

	团队成员
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	截至2017年12月1日，我国糖尿病患者已达1.14亿人，居全球第一，而绝大部分患者都会使用注射胰岛素来稳定血糖，而胰岛素需要在一定温度下才能保持活性。
糖尿病大多患者为老年人，为提高老年患者的生活便捷度，使其能快捷、方便、卫生、合理地解决医疗需求，设计了此款老年糖尿病患者专用的家用医疗便携式冰箱。
此款便携式冰箱设计集胰岛素冷藏室、储物盒、血糖仪为一体，集成智能化功能。一个电器就可以解决老年糖尿病患者的日常医疗需求，专用的胰岛素冷藏室也可以让胰岛素稳定储存，避免与其他物品之间相互影响。





Application Form
	Silver Romance Design Competition in Linwei District, Weinan
· space, product, and service design for the elderly

	Select the track 
	· The first track: Design and renovation of space aimed at better meeting the needs of the elderly
☑The second track: Product design for the elderly
· The third track:  Recruitment of old-age IP operation

	Name of the work
	

	Personal Information
(if in group, information of all the group members)
	Name
	Mobile number
	Email address
	Occupation

	
	YangJinghao
	17766777820
	1141561482@qq.com
	Chengdu Zhongkang Dacheng Environmental Protection Technology Co. LTD

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	As of December 1, 2017, there are 114 million diabetics in China, ranking first in the world, and most of them will use insulin injection to stabilize blood glucose, which needs to be kept active at a certain temperature.
Most of the patients with diabetes are elderly. In order to improve the convenience of life of elderly patients, so that they can quickly, conveniently, hygienely and reasonably solve the medical needs, this household medical portable refrigerator specially designed for elderly patients with diabetes is designed.
The design of this portable refrigerator integrates the functions of insulin cooler, storage box and blood glucose meter. An electrical appliance can solve the daily medical needs of elderly diabetic patients, and a special insulin cold room can also allow insulin to be stored stably, avoiding the interaction with other items.
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